
 
 

 

ZÁPIS ZE SCHŮZE PŘEDSTAVENSTVA FAKULTNÍHO KLUBU BION 

Datum konání: 3.10.2017 

Místo konání: Sosík 

Předsedající: Tomáš Pokorný 

Zapisovatel: David Beneš 

 
 

Přítomní členové Představenstva: Tomáš Pokorný, Ondra Hladík, David Beneš, 
Alžběta Bartošková 

Přítomní hosté: - 

 
 

Program schůze: 

1) Schválení programu schůze 

2) Schválení zápisů 

3) Prominutí členských příspěvků  

4) Přeschválení interních předpisů 

2017/5 
2017/6 
2017/7 
2017/8 
2017/9 

5) Akce SVALu v zimním semestru 

6) Akce BIONu v zimním semestru 

7) GDPR a příprava na něj 

8) Ostatní  



 
 

 

Zápis ze schůze: 

 

1) Schválení programu schůze 

Hlasování: 4-0-0 Schváleno 

2) Schválení zápisů 

Hlasování 4-0-0  Schváleno 

3) Prominutí členských příspěvků 

Návrhy: Tomáš Pokorný, David Beneš, Ondra Hladík, Alžběta Bartošková, Jan 
Kadavý, Tomáš Nagy, Honza Vápeník, Petra Zanášková, Jakub Janč 

Hlasování 4-0-0  Schváleno 
 
4) Přeschválení interních předpisů 

2017/5 
2017/6 
2017/7 
2017/8 
2017/9 

Hlasování 4-0-0  Schváleno 
 

5) Akce SVALu v zimním semestru 

Prvák párty, setkání s vedením párty ,Burza učebnic,  deskové hry, darování 
krve spojené s výzkumem ventilačního týmu 

6) Akce BIONu v zimním semestru 

Vánoční večírek, Halloween, Svařák 

7) GDPR a příprava na něj 

Studentská unie aktivně řeší, už používáme nové formuláře a další kroky 
budou následovat. 

 



 
 

8) Ostatní 

     a) Dotace FCA  

     b) Nový fotbálek na Sosík. Schválení 8000 Kč na nákup. Starý přesuneme na 
Kokos, míček na půjčení na vrátnici jako hry.  

    c) GDM – vymalování společenky. Zeptáme se na cenu. 

    d) Pořídíme klíče na ledničky na Sosíku. Bude 1 klíč do každého pokoje. 

 


